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Ljubljana, Tržaška 2 

 

 

                        Z   A   P   I   S   N   I   K 

 

 

sestanka komisije za Raffo pri BZS, ki je bil v petek, dne 28.7.2023  ob 09.00 uri v Ljubljani. 

 

NAVZOČI : Franc Miklavčič, Bojan Berčič, Miran Kleva, Damjan Sofronijevski, Simon     

                    Maljevac. 

 

Dnevni red: 

- Poročilo o sodelovanju na EP v Rimu 

- SP v Oranu – predlog udeležencev 

- Razno 

 

Uvodoma je predsednik komisije pozdravil prisotne in povedal, da je z dosedanjim delom 

komisije zadovoljen, predvsem z doseženim, saj komisija in ekipa U-18 obstaja le zelo 

kratek čas. Namen komisije je jasen, tudi določen s strani vodstva BZS, žal pa delovanje 

omejujejo finančna sredstva, saj komisija nima lastnega proračuna oz. namenskih sredstev, 

temveč se financira in sredstev BZS, kar je potrebno upoštevati pri načrtovanju aktivnosti. 

Vsekakor bo komisija skušala opravičiti zaupanje in doseči zadane cilje. 

 

- Selektor Bojan Berčič in član komisije Miran Kleva sta poročala o udeležbi na EP 

Raffa U-18 v Rimu. Vse v tej zvezi je potekalo normalno in brez zapletov, zadovoljni 

so z organizacijo in izvedbo ter sprejemom. Po tekmovalni plati je ocena, da je 

doseženo več od pričakovanj, saj je tu tretje mesto in osvojena medalja, tudi 

nastopi vseh treh udeležencev so zelo dobri.  

 

- V zvezi prihajajočega SP Raffa U-18 v Oranu v Alžiriji je predlog komisije, da se 

dogodka udeleži kot vodja član komisije Miran Kleva in vsi trije mladinci, ki so nas 

zastopali v Rimu. Ker je predlog BZS, da potujeta le dva mladinca, predvsem zaradi 

finančnih razlogov, sta selektor Bojan Berčič in član Miran Kleva ponudila, da 

prispevata del potnih stroškov oz. dnevnic kot prispevek za sofinanciranje tretjega 

mladinca. Tu je poudarjeno, da je s psihološkega in športnega stališča izrednega 

pomena, da ekipa ostane skupaj in se omogoči nastop vsem trem. Upamo, da bo 

BZS to ustrezno uredila.  

 

- Nadalnji razvoj Raffe v Sloveniji ni vprašljiv, saj je interesentov predvsem v članski 

selekciji dovolj, kljub nekaterim negativnim pogledom širše balinarske javnosti. 

Komisija si zadaja nalogo popularizacije te igre, potrebno pa bo pridobiti tudi 

mladinke in članice. V ta namen bo večkrat organiziran »dogodek Raffa« na 



zaenkrat edinem prizorišču v Kortah, razmišlja se tudi o izvedbi prvenstev in drugih 

promocijskih dogodkih. 

 

V zvezi prihajajočega SP je potrebno urediti potne listine in vize za udeležence, kar bo 

uredil Miran Kleva v sodelovanju s starši mladincev in sekretarjem BZS. Potrebno je tudi 

izvesti vsaj dva skupna treninga v Kortah, kjer bo poleg selektorja sodeloval tudi Damjan 

Sofronijevski. 

 

Ljubljana, 28.7.2023 

 

                                                                                                                               Predsednik: 

                                                                                                                           Franc Miklavčič 

 

 

 
 


